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Minnesanteckning Närsjukvårdsgrupp Barn och unga, 2020-
11-16, Skype  
 
Närvarande: 
Peter Martinsson 
Ronny Brandberg 
Therese Höög 
Carianne Lundvall Karlsson  
Ingela Martinsson  
Lena Ericsson  
Åsa Turesson 
Georg Fischer 
Malin Callh 
Eva Grindén Nolblad 
 

1. Mötets öppnande  
Peter Martinsson hälsar alla välkomna till dagens möte. 
 

2. Föregående minnesanteckningar 
Minnesanteckningarna från mötet 2020-09-07 läggs till handlingarna. 
 

3. Handlingsplan Psykisk hälsa – barn och unga 
Malin Callh medverkar vid dagens möte och presenterar arbetet som 
genomförts med handlingsplanen. Vissa revideringar har gjorts under hösten. 
Nu behöver det ske ett omtag med arbetet.  
Närsjukvårdsgruppen ger, efter gemensam diskussion, arbetsgruppen ett 
fördjupat uppdrag med att se över den lokala handlingsplanen.  
Förslag uppkommer att det är samma fokusområden som ska gälla ett år till.  
George Fischer lyfter synpunkten att det är bra att gruppen gått in på 
aktivitetsnivå och att planen håller en tydlig struktur.  
Beslut tas att Malin Callh är fortsatt sammankallande för detta arbete. 
Deltagarna i arbetsgruppen kan komma att behöva ses över. Malin kallar 
deltagarna i arbetsgruppen och så får kallad person återkomma om det är 
någon annan som ska ingå i arbetsgruppen istället. Therese Höög ersätter 
Camilla Kauffeldt i arbetsgruppen. 
 
Regional handlingsplan suicidprevention, gruppen uppmanas att ha med den i 
tankarna framöver. Vad behöver vi samverka kring i Vänersborg? När de nya 
planerna är klara och beslutade så finns ett bra underlag att utgå ifrån.  
 
Det är viktigt att de olika parterna pratar ihop sig då det är dags att söka 
medel, bland annat inför nästa års folkhälsoforum. 
 
Arbetet med handlingsplan Psykisk hälsa – barn och unga ska vara klart 31 
mars 2021. Arbetsgruppen återrapporteras sedan på Närsjukvårdsgruppens 
möte i april. 
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4. Återkoppling finansiering Sirius 
Detta är klart. Närsjukvårdgruppen informeras om att det är beslutat i båda 
ledningsgrupperna och beröra personer är meddelade om beslutet.  

 
5. Samverkansavtal, vilka avtal har vi idag? 
Gruppen har till dagens möte fått i uppdrag att ta fram vilka 
samverkansavtal som vi har idag. Nedan redovisas de som nämndes: 
 

 Hälso- och sjukvårdsavtal  

 In- och utskrivningsprocessen 

 Avtal gällande Sirius 

 Samverkan Vänersborg (Samverkansform) 

 Västbus 

 Ungdomsmottagningen 

 BRÅ, (Samverkansform) 

 Gemensamma folkhälsoinsatser (samverkansform) 

 Samfinansiering drogförebyggande tjänst  
 

Diskussion förs om vilka avtal som bör behandlas av denna 
närsjukvårdsgrupp. Gruppen enas om att avtalen gällande Sirius och 
ungdomsmottagningen tillhör denna grupp. Vad gäller övriga avtal ska 
gruppen ha kännedom om och förhålla sig till.  

 
6. Förebyggande suicid / Länsmedel 
Det finns pengar att använda för satsningar inom området. Frågan ställs 
om dessa pengar går att ta med till nästa år. Enligt George Fischer så har 
han tidigare formulerat ett intyg om att pengarna inte behöver betalas 
tillbaka. Detta intyg bör, enligt Georg fortfarande gälla. Peter Martinsson 
pratar med berörd ekonom och återkopplar sedan till närsjukvårdgruppen.  
Priopengar från VästKom berörs inte av detta. Frågor gällande dessa 
pengar får gruppen lyfta med VästKom.  

 
Carianne har tidigare fått i uppdrag att titta på suicidfrågan. Bland annat 
lyfter Carianne handlingsplan suicidprevention 2018. Vidare informerar 
Carianne om att Suicid Zero har en gratis bok som heter Livsviktiga snack. 
Boken kan använda för åldrarna 9 år och uppåt. Vidare har Carianne även 
varit i kontakt med SKR. Här hänvisades frågan till personer inom SKR 
som kunde informera om olika metoder.  
 
Cariannes fundering är om gruppen skulle kunna använda länsmedlen till 
detta.  
 
I arbetet med att göra handlingsplanen mer konkret samt revidera 
uppgifterna i den vore det bra att bland annat samarbeta med 
ungdomsmottagningen och Kunskapsförbundet Väst.  
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Georg lyfter att gruppen kan diskutera vilken utbildning som de önskar 
satsa på. Arbetsgruppen kan få i uppdrag att titta på några förslag och 
sedan återkomma till närsjukvårdgruppen.  

 
Peter och Åsa lyfter att det vore bra med kompetenshöjning för personalen 
inom området.  

 
Närsjukvårdgruppen beslutar att uppdra åt arbetsgruppen att revidera/se 
över befintlig handlingsplan. Vidare beslutas att arbetsgruppen även tittar 
på frågan gällande kompetenshöjning inom verksamheterna. Carianne 
Lundvall Karlsson, Malin Callh och Ellinor Smith Fredman föreslås ingå i 
arbetsgruppen.  

 
7. Remisser mellan BUP och elevhälsan. Förväntningar och uppdrag 
Viktigt med fortsatt dialog för att hitta bra formuleringar tillsammans.  

 
8. Västbus – Avvikelse 
Diskussion gällande ärende förs i gruppen. 

 
9. Mötestider 2021 
Gruppen beslutar att det kommer hållas fyra möten under 2021. Dessa 
kommer att förläggas till februari, april, september och november. Gruppen 
anser att det är lämpligt att mötena förläggs till måndag eftermiddag.  
Datum för dessa möten kommer skickas separat till gruppen.  
 
10. Övriga frågor 

 
Rutiner för VästBus – möten under cocid-19-pandemin 

Therese Höög lyfter frågan om rutiner för VästBusmöten under pandemin. 
Frågan ställs hur dessa möten skulle kunna genomföras nu under denna 
period då vi inte kan träffas personligen. Therese har blivit informerad om 
att möten via Meet inte är GDPR-säkert. Alla i kommunen har inte tillgång 
till Meet.  

 
Enligt uppgift så finns det en licens kopplat till Teams vilket då är GDPR-
säkert. Detta är något som används inom grundskolan idag.  

 
Ett önskemål från Therese är att dessa möten kan genomföras på samma 
sätt för samtliga som ska delta.  

 
Fullföljda studier 

Frågan om fullföljda studier lyfts i Samverkan Vänersborg. Denna punkt 
behöver också kopplas till denna grupp. Ett förslag är att gruppen tar upp 
frågan en gång per termin. 
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Vid anteckningarna 
Eva Grindén Nolblad 
 


